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SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest 
 

 

Referat 28/8-24 – møde 1 

  
Ordinære medlemmer: Louise Bay Nielsen (formand), Niels Thomsen (formand), Anne Bundgaard (forældrerepræsentant), Casper 

Schneidereit (forældrerepræsentant), Claus R. Hansen (forældrerepræsentant), Sabrina Christensen (forældrerepræsentant) 

Anders Enevoldsen (forældrerepræsentant CKR), Betina Ruder (medarbejderrepræsentant), Camilla Jensen 

(medarbejderrepræsentant) vakant (elevrepræsentanter) 

Malene Kocemba Andersen (1. suppleant forældrerepræsentant) 

Fra skolen: Lars Ladefoged (afd. Leder CKR), Carsten Løye (skoleleder) Rasmus D. Christensen (viceskoleleder) Tina Huge Larsen 

(SFO-leder) 

Suppleanter i prioriteret rækkefølge: Malene K. Andersen, Peder W. Clausen, Tobias S. Frederiksen og Emil K. Nielsen.  

Afbud: Sabrina, Malene, Niels 

Møderækkefølge:  26/9 – 28/10 – 26/11 – 9/1 – 19/2 – 25/3 – 5/5 – 3/6 

 

Pkt. Tid Dagsorden  

1 5 min Velkomst og punkter til evt. 
Velkommen til nyt skoleår. 
 
Valg af formand og næstformand jf. 
forretningsordenen/Louise 
Forretningsorden vedlagt. 

 
 
Niels vil gerne fortsætte som 
næstformand men hvis der er andre 
som vil så er det fint. 
Louise vil gerne fortsætte som 
formand.  
De er valgt.  

2 15 min Nyt fra 

• Orientering fra CL 

• CKR, almen og SFO /lederne 

• Status på mødet med udvalget den 
26.9 / Louise 

• Morgentrafik 

• Tema-aften til forældre 

• Rusmidler / CL 
 

Almen - Carsten  
Skolebusruten vender ikke i år.  
Skolefest rykket til sept.: alt er sendt 
ud 
Forældremøder skrives i tråd i AULA 
Skolefotografering uge 35: husk at få 
taget billeder hvis I kan 
Skolestartere 25/26 + 26/27 + 27/28: 
ca. 77 hvert år de næste 3 år.  
Der er kommet ny centerchef Klaus 
Kronow som har været skoleleder på 
Eskilstrup skole 
 
CKR – Lars 
Ansættelse: En lærer sagde op før 
sommerferien, derfor har CKR ansat 
en mand på den skolebaseret 
læreruddannelse.  
Har fået et barn fra en anden 
kommune med fuld støtte på så har 
ansat en pædagog i den stilling. 
Har nogle børn som er stoppet. Har 
lige nu 38.  
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Har fået Betina med i 
skolebestyrelsen som 
medarbejderrepræsentant i stedet 
for Michelle.  
 
SFO – Tina 
Status: de 3 børnehaveklasser er 
kommet rigtig godt i gang efter 
ferien. Det er 3 gode klasser.  
Der er fuld støtte i den ene klasse da 
der er nogle som skal have hjælp til 
samspillet. 
Der bliver lavet en ekstra APV i SFO.  
 
Almen – Rasmus 
Status: kommet godt i gang. Har fået 
en del som gerne vil herover efter 
sommerferien. 
Fundet løsning på sygemeldt 
medarbejder. 
Valgfag: to årige obligatorisk på 7. og 
8. årgang. Udbyder h/d, musik, 
madkundskab 
9.årgang: det hele er lagt ud på 
ungdomsskolen. Alle har valgt sig 
ind. De skal mindst et valgfag. 
 
Elevrådet – elever endnu ikke valgt. 
Rasmus og Carsten står for det 
sammen med lærer Sara. De har 
første møde d.19.9.  
De skal nok ikke med til mødet 
d.26.9. hvor det er med 
forvaltningen.  
 
Rusmidler: Vi arbejder på en 
temaaften til forældrene i efteråret i 
samarbejde med andre aktører i 
kommunen.  
 
Morgentrafik: det kræver konstant 
opmærksomhed derude.  
Vi har politiet ude og skolepatrulje.  
 

3 25 min Status skolebyggeri / Patrick 

• Udeområder 

• Pavilloner 

Det skrider stille og roligt fremad. 
Lavet aftale med en tagdækker i det 
er de næste 3-4 måneder. Starter i 



Skoleåret 2024 / 25 Bestyrelsesmøde SUNDskolen  
 Kl.  17.00-19.00 - A1  
 

SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest 
 

næste uge og arbejder der til 
nov/dec.  
Rikke Cora er koblet på 
landskabsprojektet igen.  
Styregruppen har besluttet at 
afsætte 2-3 dage, hvor vi åbner for 
at alle interesserede. De bliver lagt 
ind i byggeperioden. 
Pavilloner: de næste 3 år er der ca. 
70 skolestartere hvert år. Det 
betyder 3 spor de næste år.  
Vi kommer til at mangle lokaler på 
den nye skole.  
Forslag til at bestyrelsen mødes med 
centerchef Klaus Kronow, 
udvalgsformand Martin Lohse, evt. 
styregruppen på skolen for at få 
snakket om dette.   
Patrick, bestyrelsen, Klaus, de to 
direktører, Martin til mødet d.26.9. 
kl.19-21 på den nye sundskole. 
VÆR OBS på tidspunktet er ændret. 
Dagsorden: status på skolebyggeriet, 
trafik, udeområder, plads, 
kommunikation, kapacitet, 
møderække.  
Vigtigt at udeområderne står færdig 
når vi flytter ind.  
Vi er stadig obs på trafikken.  
. 

4 
 

10 min. Fordeling af repræsentanter til 
forældremøderne. 
Talepapir til møderne 

Skal være på til maj måned så det er 
opdateret til efter sommerferien da 
mange klasser holder 
forældremøder lige efter 
sommerferien.  
Niels sender talepapiret.  
Vi skal være opmærksom på ikke at 
lægge skolebestyrelsesmøde når der 
er forældremøde.  
Casper laver en video til 
børnehaveklasserne.  
 

5 
 

10 min Mobiler 0. – 2 . kl. / RC 
Har vi brug for et nyt/revideret princip 

Forslag til at 0-2 kl. slettes og vi 
køber kasser til deres mobiler. 
Kunne vi starte i 3.klasse og 4.klasse 
med at SSP kommer ud og snakker 
om sociale medier da vi oplever at 
der er behov for det. 
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6 20 min Retningslinjer vedrørende 
forældrehenvendelser og klagesager på 
SUNDskolen / CJ og CL 
Bilag vedlagt. 

Havde brug for en ensrettet 
sagsgang og retningslinjer.  
Punkt 4 i det første skal rettes til: 
klager fra forældre skal rettes til 
skolens ledelse som hovedregel?? 
Var det et som skulle stå? 
Punkt 3 i det sidste: medarbejders 
viden?? 
Ellers er det godkendt 

7 20 min. Samvær og ordensregler 
Bilag vedlægges af CL. 

Nyt fra Arbejdsgruppen  
(Carsten, Lars, Claus og Tina) 
 
Carsten sender ud når den er færdig 
og så kommenterer bestyrelsen. 

8 10 min. Oversigt over principper 
Hvor langt er vi? 
Bilag vedlagt. 

Antimobbestrategi er til opdatering, 
da der er kommet ny lovgivning. 
Skolehjem samtaler er sat til 
kommende punkter 
Mobil er taget i dag 
Princip lærerskift sættes på til 
oktober møde. 

9 5 min.  EVT: 
 
Punkter til kommende møder: 
 
Arbejdsmiljø SFO 
 
Elevtrivsel 2024/2025/RC 
 
Opdatering af principperne. 
Hvor langt er vi kommet?  
 
Meddelsesbogen – evaluering, Gitte 
inviteres igen. 
 
Nedsættelse af arbejdsgruppen til skole 
hjem princip: 
Rasmus, Casper og Camilla. 
Kommer på som punkt til juni. 
Sendes ud i personalegrupperne og til 
bestyrelsen inden juni mødet. 
 
Principper: skolehjem og lærerskift 

1.forløb har lavet et skriv: nemlig at 
skal tages ud 
En anden skrifttype.  
Køleskabe: vi prøver at følge op på 
det. Obs på 2.A, 2.B og 0.A 
 
 

 


